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1.október: Audiencia
s pápežom
Františkom

Pápež František povzbudil 15
000 pútnikov v Ríme pri
príležitosti blahorečenia Álvara
del Portilla, aby sa k novému
blahoslavenému utiekali o
príhovor, aby im pomáhal
,,veľkodušne odpovedať na
Božie povolanie k svätosti a
apoštolát vo všednom živote, v
službe Cirkvi a celému ľudstvu“.
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15 000 pútníkov, ktorí v stredu, 1.
októbra pricestovali do Ríma na
podujatia súvisiace s beatifikáciou
Álvara del Portillo, ktorá sa konala
27. septembra v Madride, sú
zúčastnilo na generálnej audiencii s
pápežom Františkom. Chceli tak
prejaviť svoju jednotu so Svätým
Otcom a vyjadriť vďačnosť za
blahorečenie.

Pápež František sa osobitne na nich
obrátil slovami: ,,Pozdravujem
biskupa Javiera Echevarríu, preláta
Opus Dei, spolu s prítomnými
veriacimi Prelatúry, ktorí prišli
vyjadriť vďačnosť Bohu za
blahorečenie Álvara del Portilla.
Dúfam, že jeho príhovor a jeho
príklad vám pomôže, aby ste
veľkodušne odpovedali na Božie
povolanie k svätosti a apoštolát vo
všednom živote, v službe Cirkvi a
celému ľudstvu. Veľmi pekne vám
ďakujem, a nech vás Boh žehná.“



Biskup Echevarría: Ďakujeme,
Svätý Otec!

,,V tejto chvíli veľkej radosti,“ povedal
biskup Javier Echevarría, ,,chcem
vyjadriť vďaku pápežovi Františkovi
za blahorečenie tohto biskupa, ktorý
tak veľmi miloval Cirkev a slúžil jej.
Zverme úmysly Svätého Otca
blahoslavenému Álvarovi:
apoštolskú obnovu a službu Bohu
všetkých kresťanov, záujem a
starostlivosť o tých najnúdznejších,
nadchádzajúcu Synodu o rodine,
svätosť všetkých kňazov.„

José Ignacio pozdravuje pápeža

José Ignacio, čilský chlapec, ktorý sa
zázračne uzdravil na príhovor
blahoslaveného Álvara, pozdravil
Svätého Otca v závere audiencie.
,,Pápež ma požiadal, aby som sa za
neho modlil,“ povedal Jose Ignacio.
Jeho matka, Susana Wilson sa
vyjadrila týmito slovami: ,,Pápežovi
sme odovzdali prosby, ktoré sme



umiestnili k pozostatkom
blahoslaveného Álvara: bola to
chvíľa veľkej radosti a vďačnosti.“
Okrem toho dodala: ,,Povedali sme
mu, že sa v Čile veľa modlíme za
neho a jeho úmysly. V tejto chvíli sme
naplnení veľmi silnými dojmami –
boli to dni vzdávania vďaky, bohaté
na mnohé požehnania a lásku
mnohých ľudí.“

Jej manžel, Javier Ureta, povedal:
,,Poprosili sme pápeža, aby požehnal
naše pätnásťročné manželstvo a on
nám povedal, že sme ukážkou
pravdy, podľa ktorej ,,manželstvo
trvá navždy“.

Svätý Otec nám pomáha byť
lepšími

Alphonse Mosolo, lekár z Konga,
ktorý pracuje v nemocnici Monkole v
Kinshase, navštívil Rím poprvýkrát v
živote. Vyjadril sa, že ,,pápežove
slová posilňujú našu vieru a nádej a
pomáhajú nám byť lepšími, nenechať



sa odradiť všetkými tými
problémami.“ Ďalej uviedol:
,,Pápežovi som povedal, že deti, o
ktoré sa v nemocnici staráme, prišli k
nám s tými najvážnejšími
chorobami, a tieto deti sa za neho
modlia.“ Dr. Mosolo pracuje na
jednom zo štyroch afrických
projektov, ktoré dostanú finačnú
pomoc z fondov, zozbieraných počas
slávnosti blahorečenia 27.
septembra.

Mara Celani, hovorkyňa organizácie
podujatí v Ríme, súvisiacich s
blahorečením, mala tiež možnosť
pozdraviť pápeža, spolu so svojím
manželom a piatimi deťmi. ,,Bola to
veľmi dojemná chvíľa,“ povedala.
,,Pápež nás vo svojej audiencii
požiadal, aby sme do služby
spoločenstva odovzdali charizmy,
ktoré nám Boh dal, a vyzval nás, aby
sme napodobňovali blahoslaveného
Álvara, ktorý je darom pre celú
Cirkev.„
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